
KS PIJAVA GORICA: TELEFON, VODA, CESTE, ŽIVINOREJA

666 033 ne bo več osamljen
V imenu 570 delovnih Ijudi in občanov, ki

prebivajo v KS Pijava gorica, so spregovorili
predsednik skupščine Miro Levec, predsednik KK
SZDL Drago Nered, predsednik sveta KS Andrej
Padar in sekretar OO ZK Jože Žlahtič o aktual-
nem dogajanju v tej, pred dvema letoma u.stanov-
Ijeni krajevni skupnosti.

Ker imajo v gasilskem domu primerne prosto-
re, so v tej krajevni skupnosti lahko takoj zavihali
rokave. Ustanovili so vse družbenopolitične orga-
nizacije, a ne le to, ampak je prav za vse značilna
delavnost. Tudi društva - gasilci - ne stojijo ob
strani. Mladi so v zadnjem času pripravili štiri
gledališke predstave. Zato se vsi skupaj prav te
dni pripravljajo na ustanovitev kulturnega druš-
tva. Če bi še del sten v dvoranici lahko obložili z
lesom, bi bilo mladincem in odraslim še prijetneje
koristno in družno preživljati prosti čas v njej.

Od Iga do Pijave gorice
S precejšnjim naporom ter pomočjo in posre-

dovanjem izvršnega sveta naše občine so v Pijavi
gorici januarja dobili javno telefonsko govorilni-
co. Krajevna skupnost je prispevala 20 tisoč di-

narjev, mladi vaščani pa so v okrog 150 urah
izkopali pet jam za drogove v živi skali.

Javna govorilnica je naznanila novo obdobje
pri razprostranjenosti telefonskega omrežja v Pi-
javi gorici, Dreniku, Smrjenah, Gradišču in Vrhu
nad Zelimljami.

Šestdeset naročnikov telefona je že plačalo prvi
obrok 8000 dinarjev. Še štirikrat bodo segli v
denarnice in iz njih odšteli po 6000 dinarjev.
Znesek zadnjega obroka še ni dokončen. Tako
zbrana sredstva in pripravljenost da izkopljejo 15
kilometrov trase od Iga do Pijave gorice ne bo
zadostovalo za kritje investicije, ki bo po projektu
Podjetja za PTT promet Ljubljana znašala 3,80
milijona dinarjev.

Naročniki ugotavljajo, da so poteg prispevka za
razširjeno reprodukcijo (12.500 din) in denarja
za nakup tclefonskega aparata zmožni prispevati
še od 28 do 32 tisoč dinarjev. To pomeni, da bodo
potrkali na mnogokatera vrata (občinska skupšči-
na, območna SIS za PTT promet, itn), da, bodo
zbrali še manjkajoči milijon. Če bi Podjetje za
PTT promet oziroma Območna SIS kupila glavni
telefonski kabel, ki jim pretežni del te skrbi odpa-
del.

Andrej Padar

Na pošti trdijo, da kabla ni mogoče dobiti in
zato ne bo mogoče pričeti z montažo telefonskega
omrežja za Pijavo gorico.

V Pijavi gorici bodo storili vse, da bi telefoni
zazvonili že do konca letošnjega leta. Pričakujejo
le, da bodo tudi pri realizaciji te naloge deležni v
naši občini najširše družbene pomoči.

Vodarna za Ijubljanski jug
V krajevni skupnosti Pijava gorica je zagotav-

ljanje vode zelo težko. V Pijavi gorici imajo kra-
jevni vodovod z onesnaženo vodo. Po vaseh zaje-
majo vodo iz kapnic. Ker ležijo na kraških tleh,
vode redno primanjkuje. Gasilci sicer vozijo vodo
s cisterno, a je zaradi slabih cest dovoz otežkočen,
pozimi pa nemogoč. To močno otežuje delo neka-
terim kmetom, ki imajo tudi do petdeset glav
živine.

Geološki zavod Ljubljana opravlja raziskave
vodnih virov pri Brezovih nogah na vršaju Želi-
meljščice. Vodo so že odkrili, ni pa jim še znano,
koliko jo je in kakšna je njena kakovost.

V krajevni skupnosti trdijo, da je Mestni vodo-
vod pristal, da bo investitor bodoče vodarne in
vodovodov na južnem delu Ljuhljane. Če bodo
dale raziskave ugodne rezultate, bodo z vodo
lahko oskrbovali krajevne skupnosti Pijava gori-
ca, Želimlje, del Iga, Škofljice. •'•>•'

V obravnavani krajevni skupnosti 'm mogoče
kupiti živil in drugih potrebščin. Nimajo trgovine.
Zato odhajajo starejši nakupovat n'a Škofljico,
ostali kupijo vse v Ljubljani. Prepričani so, da bi

trgovina z mešanim blagom v Pijavi gorici lahko
dobro poslovala. Zato pripravljajo lokacijo in
iščejo investitorja.

700 kritičnih metrov
Zaradi 700-metrskega odseka na cesti Pijava

gorica-Želimlje med Pijavo gorico in Rogovilo
imajo vozniki avtobusov in vsi ostali uporabniki
ceste velike težave. Cesta je tako ozka, da se ne
moreta srečati avtobus in kolesar. Pripravljeno
imajo tehnično dokumentacijo in pridobljena so-

glasja. Želijo le, da bi čimpreje pričeli z obnovi-
tvenimi deli.

Omenili smo, da živi v krajevni skupnosti Pija-
va gorica 570 krajanov. Na vse načine si prizade-
vajo, da bi napredovali. Veseli so, da je bil sprejet
urbanistični red, uveden prevoz otrok iz hribov-
skih vasi v osnovno šolo Želimlje in, da so bili s
pomočjo občinske skupščine urejeni prostori za
delo krajevne skupnosti.

Ob sedanjem gospodarskem poiožaju razmiš-
Ijajo, kako bi lahko še več storili za našo družbeno
skupnost. Misel jim pogosto uide k zemlji. Ta ie
zadnji čas že bolje obdelana kot pred časom. Ce
bi očistili jarke na barjanskih zemljiščih, zagotovi-
li dovolj vode in bili deležni večje pozomosti KZ
Ljubljana, bi prav gotovo v krajevni skupnosti
Pijava gorica zredili še več živine.
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